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INTERPELACJA 

Panie Prezydencie! 

W imieniu mieszkańców Koszalina zwracam się prośbą o interwencję w 
sprawie likwidacji przychodni rehabilitacyjnej znajdującej się w koszalińskim 
szpitalu. Decyzja ta będzie tragiczna w skutkach dla mieszkańców, bo znacznie 
wydłuży kolejki oczekiwania na zabiegi. Zwracam się do Pana ponieważ jest 
Pan członkiem Rady Społecznej Szpitala, która w ostatnich dniach wyraziła 
zgodę na zawieszenie, czego konsekwencją będzie likwidacja przychodni. 
Mówię o likwidacji ponieważ tak właśnie zostali poinformowani pracownicy. 
Pamiętamy jak to odbywało się 6 lat temu, kiedy to dyrektor szpitala likwidował 
przychodnię rehabilitacyjną przy ul. Monte Casino. Wówczas też obiecywano, 
że cała przychodnia będzie przeniesiona do szpitala, i że to jedyne miejsce, 
które ma dobre warunki do takiej specjalizacji. Stało się oczywiście inaczej, 
cześć pracowników musiała odejść z pracy, a tyle miejsc, o których wówczas 
mówiono nie zorganizowano. Wtedy problemem były pieniądze, dziś zapewne 
chodzi o to samo, jednakże zawoalowano je w koronawirusa. 

Gdyby jednak nie udało się Panu zablokować tej okrutnej, dla kilkutysięcznej 
części mieszkańców Koszalina decyzji, proszę o przeanalizowanie mojej 
propozycji, o której również sygnalizuje dyrektor szpitala. Mówiłam 
wielokrotnie, kilka lat temu, a ostatnio w kampanii wyborczej, przedstawiając w 
swoim programie wyborczym, propozycję powstania Centrum 
Rehabilitacyjnego w strukturach miasta. To żaden problem, tak robią inne 
gminy np. Sianów czy Biesiekierz. Są na to nie tylko rządowe fundusze, ale i 
środki z NFZ, wystarczy tylko wskazać odpowiednią lokalizację, można 
powrócić do dawnej siedziby przychodni przy ulicy Monte Casino, ale to 
oczywiście kwestia otwarta, potrzebna jest chęć z Pana strony stworzenia takiej 
jednostki. 

Pełna wiary w uczciwość Pana słów dot. woli rozwiązania problemu przychodni 
łączę wyrazy szacunku 
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